
 

Protokół 

LX sesji Rady Osiedla Św. Łazarz 

z  15 listopada 2023 r. 

 

LX sesja Rady Osiedla Św. Łazarz odbyła się w Zespole Szkół Ogólnokształcących nr 33.  

Rozpoczęcie obrad nastąpiło o godz. 18:38. 

 

 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie kworum, powołanie protokolanta.  

 

W obecności kworum (16 osób obecnych) obrady LX sesji Rady Osiedla Św. Łazarz otworzył 

Przewodniczący Rady Marcin Pakuła. Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1  do 

protokołu. Na protokolanta powołano Joannę Smoczyńską – pracownika Wydziału 

Wspierania Jednostek Pomocniczych Miasta.  

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Prowadzący obrady odczytał porządek obrad, który stanowi załącznik nr 2  do protokołu. 

 

 

3. Komunikaty. 

 

Przewodniczący Zarządu Andrzej Janowski poinformował o posiedzeniu Zarządu, 

które odbyło się 20 października, podczas którego podjęta została uchwała w sprawie 

rekomendacji dla Stowarzyszenia Rodziców Szkoły Podstawowej nr 33 w zakresie realizacji 

zadania „Organizacja wydarzeń kulturalnych na terenie Osiedla (konkurs grantowy)” oraz 

uchwała w sprawie zaopiniowania nowego stałego układu linii tramwajowych na terenie 

Osiedla Św. Łazarz. 

Przewodniczący poinformował również o trwających pracach odbrukowych na ulicy Lodowej 

oraz nasadzeniach drzew m.in. na ulicach: Śniadeckich, Sczanieckiej, Jarochowskiego.  

 

4. Oświadczenia.  

 

Brak. 

 

5. Projekt uchwały w sprawie wniosku do wydziałów i miejskich jednostek 

organizacyjnych o dokonanie zmian w planach finansowych na 2023 rok. 

 

Przewodniczący Zarządu odczytał projekt uchwały i wyjaśnił radnym poszczególne zmiany 

w planie na bieżący rok.  

 

Godz. 18:45 – do sesji dołączył radny Paweł Kowalczyk. Od tej pory w obradach brało udział 

17 osób. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały, przystąpiono do głosowania. 

 

 

 

 



Głosowanie nad projektem uchwały 

Za – 17, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

W wyniku głosowania uchwała nr LX/327/III/2023 została podjęta przez Radę Osiedla 

(załącznik nr 3)  

 

6. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji i zwolnienia z pełnienia obowiązków 

członka Zarządu Osiedla.  

 

Przewodniczący Rady przypomniał o złożonej przez radnego Romana Modrzyńskiego 

rezygnacji z funkcji członka Zarządu. 

 

Przewodniczący Zarządu wyjaśnił, że zgodnie z zapisami statutu Osiedla, Rada powinna 

przyjąć rezygnację uchwałą.  

 

Radni nie wnieśli uwag.  

 

Głosowanie nad projektem uchwały 

Za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 3. 

 

W wyniku głosowania uchwała nr LX/328/III/2023 została podjęta przez Radę Osiedla 

(załącznik nr 4)  

 

7. Projekt uchwały w sprawie ustalenia liczby zastępców przewodniczącego i członków 

Zarządu. 
 

Przewodniczący Zarządu wyjaśnił, że omawiana uchwała jest konsekwencją przyjętej chwilę 

wcześniej rezygnacji, w związku z którą konieczna jest aktualizacja liczby członków Zarządu. 

Przewodniczący odczytał treść uchwały, zgodnie z którą, liczbę członków Zarządu zmniejsza 

się do 6.  

 

Radna Agnieszka Michalak-Pietkiewicz zapytała dlaczego w miejsce radnego Romana 

Modrzyńskiego nie zostanie wskazany inny kandydat na członka Zarządu. 

Przewodniczący Andrzej Janowski odpowiedział, że nie zdecydował się na wybór nowego 

członka Zarządu ze względu na kończącą się niedługo kadencję Rady.  

 

Radna Sylwia Badzińska zapytała, czy podejmowana uchwała będzie obwiązywała również 

nową Radę. 

Pracownik WWJPM wyjaśnił, że uchwała będzie obowiązywać tylko do końca obecnej 

kadencji. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały 

Za – 12, przeciw – 2, wstrzymało się – 3. 

 

W wyniku głosowania uchwała nr LX/329/III/2023 została podjęta przez Radę Osiedla 

(załącznik nr 5)  

 

 

 



8. Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania lokalizacji kasyna gry przy 

ul. Ułańskiej 3. 

 

Przewodniczący Zarządu przypomniał, że projekt uchwały został przygotowany 

w odpowiedzi na wniosek spółki Forgame o wydanie pozytywnej opinii lokalizacji kasyna 

gry przy ulicy Ułańskiej 3. Wniosek ten jednak został wycofany przez Wydział Działalności 

Gospodarczej i Rolnictwa i zastąpiony nowym wnioskiem o opinię, tym razem dla spółki 

Novobet. W związku z powyższym, Przewodniczący w ramach autopoprawki zmienił 

w uzasadnieniu do uchwały sygnaturę pisma, na te dotyczące spółki Novobet. 

 

Radni nie wnieśli uwag do treści uchwały, Przewodniczący Rady rozpoczął głosowanie. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały 

Za – 9, przeciw – 5, wstrzymało się – 3. 

 

W wyniku głosowania uchwała nr LX/330/III/2023 została podjęta przez Radę Osiedla 

(załącznik nr 6)  

 

9. Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania zmiany organizacji ruchu na 

skrzyżowaniu ulic Łukaszewicza i Karwowskiego. 

 

Przewodniczący Zarządu odczytał treść uchwały pozytywnie opiniującej wniosek mieszkanki 

o zmianę organizacji ruchu na skrzyżowaniu ulic Łukaszewicza i Karwowskiego poprzez 

montaż progu zwalniającego.  

 

Radni nie zgłosili uwag, przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały 

Za – 17, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

W wyniku głosowania uchwała nr LX/331/III/2023 została podjęta przez Radę Osiedla 

(załącznik nr 7)  

 

10. Projekt uchwały w sprawie diet dla członków organów Osiedla. 

 

Przewodniczący Zarządu przypomniał, że projekt uchwały został rozesłany przed sesją. 

Następnie autopoprawką obniżył diety radnym nieobecnym podczas trwających obrad, 

a kwotę uzyskaną w ten sposób podzielił po równo między wszystkich obecnych podczas 

sesji radnych.  

 

Radny Roman Modrzyński zapytał, czy Rada planuje złożyć wiązanki kwiatów w miejscach 

pamięci Powstania Wielkopolskiego związku ze zbliżającą się 105. rocznicą wybuchu 

powstania. 

Przewodniczący Rady i Zarządu potwierdzili i poprosili radnego o wycenę takich wiązanek, 

w celu uwzględnienia tego wydatku w kolejnych dietach.  

 

 

 

 

 



Głosowanie nad projektem uchwały 

Za – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 2. 

 

W wyniku głosowania uchwała nr LX/332/III/2023 została podjęta przez Radę Osiedla 

(załącznik nr 8)  

 

11. Wolne głosy i wnioski. 

 

Radny Damian Marciniak zapytał o status realizacji drogi rowerowej na ulicy Dmowskiego 

pomiędzy ulicami Potockiej a Hetmańską. 

Przewodniczący Zarządu poinformował, że został wybrany już wykonawca, ale w związku 

z problemami z zatwierdzeniem tymczasowej organizacji ruchu, termin realizacji nie jest 

jeszcze znany.  

 

Radny Roman Modrzyński zapytał, czy do końca roku Rada otrzyma projekt przebudowy 

skweru Eki z Małeki.  

Przewodniczący Zarządu poinformował, że środki zostały przekazane na ten cel wykonawcy 

projektu, aczkolwiek data oddania projektu nie jest znana.  

  

12. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Osiedla, Marcin Pakuła, podziękował wszystkim za przybycie 

i zamknął obrady sesji. Sesję zakończono o godz. 19:15. 

 

  Protokół sporządziła:                                                                        Przewodniczący obradom: 

 

(-) Joanna Smoczyńska            (-) Marcin Pakuła 

              



  

Przewodniczący       Poznań, 8 listopada 2023 r. 

Rady Osiedla Św. Łazarz 

 

 

Na podstawie § 27 ust. 1 pkt 2 uchwały nr LXXVI/1124/V/2010 Rady Miasta Poznania  

z dnia 31 sierpnia 2010 r. w sprawie uchwalenia statutu Osiedla Św. Łazarz 

zwołuję 

 

LX sesję Rady Osiedla Św. Łazarz, 

która odbędzie się 15 listopada 2023 r. (środa) o godz. 18:30 

w Zespole Szkół Ogólnokształcących nr 33. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie kworum, powołanie protokolanta. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Komunikaty. 

4. Oświadczenia. 

5. Projekt uchwały w sprawie wniosku do wydziałów i miejskich jednostek 

organizacyjnych o dokonanie zmian w planach finansowych na 2023 rok. 

6. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji i zwolnienia z pełnienia obowiązków 

członka Zarządu Osiedla. 

7. Projekt uchwały w sprawie ustalenia liczby zastępców przewodniczącego i członków 

Zarządu. 

8. Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania lokalizacji kasyna przy ul. Ułańskiej 3. 

9. Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania zmiany organizacji ruchu na skrzyżowaniu 

ulic Łukaszewicza i Karwowskiego. 

10. Projekt uchwały w sprawie diet dla członków organów Osiedla. 

11. Wolne głosy i wnioski. 

12. Zamknięcie sesji. 

 

 

Przewodniczący 

Rady Osiedla Św. Łazarz 

 

  (-) Marcin Pakuła 

 

 

 

 

 

 



 

Informacje o przetwarzaniu danych osobowych dla uczestników sesji rad osiedli 

Prezydent Miasta Poznania jako administrator danych osobowych informuje, że Pani/Pana 

dane osobowe przetwarzane są w celu wypełnienia obowiązku prawnego wynikającego z 

uchwał Rady Miasta Poznania z dnia 31 sierpnia 2010 r. nr LXXVI/1113-1154/V/2010, w 

sprawie uchwalenia statutów osiedli – jednostek pomocniczych Miasta Poznania, którym jest 

sporządzanie protokołów z sesji Rad Osiedli. Przebieg sesji może być rejestrowany na 

nośniku informacji. 

Ma Pani/Pan prawo do żądania od Administratora: dostępu do swoich danych osobowych, 

sprostowania danych, które są nieprawidłowe, a w sytuacjach określonych prawem - 

usunięcia i ograniczenia przetwarzania. Ma Pani/Pan prawo wniesienia skargi do organu 

nadzorczego, którym jest Prezes Urzędu Ochrony Danych Osobowych. Wyznaczono 

inspektora ochrony danych, z którym można się kontaktować poprzez e-mail:  

iod@um.poznan.pl lub pisemnie na adres: plac Kolegiacki 17, 61-841 Poznań.  

Pełna informacja dotycząca przetwarzania Pani/Pana danych osobowych znajduje się pod 

adresem: https://bip.poznan.pl/bip/klauzula-informacyjna,p,50431.html 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

LISTA OBECNOŚCI NA SESJI NR LX 

RADY OSIEDLA ŚW. ŁAZARZ 

z 15 listopada 2023 r.  

 

 

L.P IMIĘ NAZWISKO  

1. BADZIŃSKA Sylwia obecna 

2. ELLMANN Joanna obecna 

3. HOFFMANN Agnieszka nieobecna 

4. JANOWSKI Andrzej Piotr obecny 

5. KOSIEDOWSKI Wojciech Bartosz obecny 

6. KOSZAL Dorota nieobecna 

7. KOWALCZYK Paweł obecny 

8. KRUPA Dawid obecny 

9. ŁUKARSKA Janina Urszula obecna 

10. MARCINIAK Damian obecny 

11. MICHALAK-PIETKIEWICZ Agnieszka 

Małgorzata 

obecna 

12. MODRZYŃSKI Roman obecny 

13. NARADOWSKI Tomasz Michał obecny 

14. NOWAK Maciej Kazimierz obecny 

15. PAKUŁA Marcin Marek obecny 

16. PAWELCZYK Szymon Bartosz obecny 

17. SKURZYŃSKI Jakub Marcin obecny 

18. SMIRNOW Amadeusz Piotr obecny 

19. STECKA Klaudia Iwona obecna 

20. STERCZEWSKI Franciszek Wojciech nieobecny 

21. SZESZUŁA Beata Natalia nieobecna 

 


